
U srijedu, 02. 12. 2015.god., s početkom u 12,15  održali smo sjednicu VIJEĆA UČENIKA.  

 

Dnevni red:  

1. Prijedlog Pravilnika o kućnom redu škole 

2. Školski kurikulum 

3. Različito 

    
Predsjednica Vijeća učenika Katarina Sopek je najavila dnevni red i iskoristila priliku 

da učenicima predstavi novu ravnateljicu Svjetlanu Kalpić, dipl.ing. Ravnateljica im se 

zahvalila na njihovoj angažiranosti u provođenju svih aktivnosti u školi te ih pozvala na 

buduću zajedničku suradnju. Zamolila ih je da zajedno pregledaju prijedlog Pravilnika o 

kućnom redu škole kako bi taj dokument najkvalitetnije objedinio ideje učenika, roditelja i 

nastavnika. Najviše interesa je bilo vezano uz korištenje mobitela za vrijeme nastave, a 

upravo će to biti jedan od prioriteta u provođenju odredbi Pravilnika. 

 

Pedagoginja je u nastavku sjednice zamolila predstavnike razrednih odjela da na 

razrednim satima pregledaju školsku web stranicu i Školski kurikulum. Na taj će se način 

moći dogovoriti s razrednicima u koje će se aktivnosti moći uključiti tijekom godine. S 

obzirom da je riječ o sadržajnom dokumentu, dogovorili su se da će na idućoj sjednici Vijeća 

učenika detaljnije razgovarati o ovoj temi. 

 
Pedagoginja: 

Zdenka Lončarić, prof.mentor 

 

 

 


